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DSAM’s svar på forespørgsel vedrørende PRO-data  
 
Tak for tilsendte spørgeskema om PRO-data.  

Vi finder imidlertid, at spørgsmålet omkring brug af PRO-data i almen praksis er alt 
for komplekst til at kunne besvares meningsfuldt gennem det foreliggende spørge-
skema. Grundlæggende mener, vi at PRO-data har til gode at blive dokumenteret 
mht. klinisk brug, dvs. på individniveau. Der foreligger heller ikke solid evidens ift. 
PRO-datas anvendelighed i/kompatibilitet med en almen medicinsk konsultationspro-
ces. Til gengæld er der nogle få praksis, der benytter PRO-data til kvalitetsprojekter 
og overvågning. 

Fremfor at besvare spørgeskemaet, har vi i stedet valgt at vedhæfte vores politikpa-
pir på området. Dette politikpapir er også at finde på vores hjemmeside – se link. 
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